# A GLOBAL TEAM\_全球團隊

### >THE MAINLAND\_中國大陸

To fulfill its role as a global broadcasting service, Phoenix has a team of presenters and reporters drawn from Mainland China, Taiwan and Hong Kong, as well as in countries like Australia, Canada, Britain, France, Russia, and the United States.

THE MAINLAND

The core of the Phoenix team is drawn from the four corners of the Chinese Mainland - from regional centers such as Lanzhou, Fuzhou and Xiamen as well as from cities like Shanghai, Guangzhou and Beijing.

Many of Phoenix's presenters and reporters, like Chen Luyu, Dou Wentao, Olivia Xu, Chen Xiaonan, Luqiu Luwei, and Li Wai, have impressive educational qualifications and extensive professional experience on the Mainland before joining Phoenix. Today, they are very popular with the Chinese audience.

為了提供跨國廣播服務,鳳凰衛視旗下的主播及記者,分別來自中國大陸、台灣、香港以及澳洲、加拿大、英國、法國、俄羅斯及 美國等地。

### 中 國 大 陸

鳳凰記者來自神州大地五湖四海,由蘭州、 福州、廈門等地區中心,以至上海、廣州、 北京等重要城市。

多位畢業於中國大陸名校,具有專業電視經驗的主持人、記者如陳魯豫、竇文濤、許戈輝、陳曉楠、閻丘露薇,李慧等己成為鳳凰衛視觀眾熟悉和喜愛的人物。









## A GLOBAL TEAM\_全球團隊

>TAIWAN\_台灣

### TAIWAN

Some of the most popular Phoenix presenters come from Taiwan, winning fans across the Chinese-speaking world.

Presenters from Taiwan, including Tiger Hu, Sally Wu, Avon Hsieh, Vie Tseng, Alice Wang and others are well known to the global Chinese-speaking audience after joining the ranks of Phoenix.

### 台灣

好幾位最受歡迎的鳳凰主播皆來自台灣, 他們都贏得了全球華人的熱烈擁戴。

來自台灣的胡一虎、吳小莉、謝亞芳、曾靜 漪、王菁瑛等一批曾在台灣電視界鋒頭正勁的 精英或嶄露頭角的新秀近年先後加盟鳳凰, 成為全球華人觀眾熱烈擁戴的一道風景。









## A GLOBAL TEAM\_全球團隊

>HONG KONG\_香港 >THE REST OF THE WORLD\_國際

### HONG KONG

Based in Hong Kong, Phoenix naturally has a strong contingent of reporters and presenters from the region who combine local expertise with knowledge of the international environment. The reporters, presenters and cameramen from Hong Kong form a very large part of the Phoenix staff, and cameramen like Chan Hon Cheung and Ken Choi have been at the front line in Iraq and other places.

### 香 港

作為基地的香港,記者陣容當然人強馬壯。 連同區域以內的一眾新聞工作者,每位都具有 專業的本地及國際經驗。以香港為基地的 鳳凰,本地員工占了很大比重,這些記者活躍 在各地,發回第一手資訊。伊戰中隨閭丘露薇 深入前線的攝影師陳漢祥、蔡曉江都是來自 香港本土的新聞工作佼佼者。

















The Phoenix team also includes key players who have ties with the rest of the world, having worked, studied or acquired citizenship in Australia, Canada and the United States.

鳳凰衛視的團隊還包括多名和國際社會關係 大、及美國工作、深造、或已經入籍的主要 成員。讓人記憶猶新的包括馬一龍、鄭浩、 呂寧思、周瑛琦。











